
.Vajszló Nagyközség Önkormányzata
  7838 VAJSZLÓ, SZÉCHENYI U. 13.

73/485-141.

J     E     G     Y     Z     Ő     K     Ö     N     Y     V  

Készült  :     Vajszló Nagyközség Önkormányzata Képviselőtestületének 2013. április 
10-én 1700 órakor megtartott rendkívüli nyilvános üléséről.

Az     ülés     helye:     Művelődési ház tanácsterme Vajszló

Jelen     vannak:     Horváth István polgármester
Füles Ferenc alpolgármester
Gut Antal Attila alpolgármester   
Tamási István képviselő
Uri Gergely képviselő
Váczi Lászlóné képviselő
Dr. Vittay Szilárd képviselő

Meghívott:
Dr. Balázs János címzetes főjegyző
Tóth Boglárka aljegyző
Kenderesi József ügyvezető igazgató
Magyarpolányi Ferenc közmunka irányító

Horváth     István     polgármester     Tisztelettel köszönti a rendkívüli nyilvános 
testületi ülésen megjelent képviselőket, jegyzőurat, aljegyzőt, meghívott 
vendégeket.

Megállapítja, hogy az ülés összehívása szabályszerűen történt, a képviselők 
teljes létszámban megjelentek, az ülés határozatképes, azt megnyitja. 
Jegyzőkönyv hitelesítőnek felkéri Gut Antal Attila alpolgármestert, és Uri 
Gergely képviselőt.
Ismerteti a napirendi pontokat, megkérdezi, van-e kiegészítés, módosító 
javaslat? Javasolja, hogy 1.) napirendi pontként tárgyaljuk a 3.) napirendi pontot, 
ezt követően pedig a 6.) napirendi pont kerüljön megtárgyalásra, mivel ezekhez a 
napirendi pontokhoz vannak meghívott vendégek.
Más javaslat, kiegészítés?
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Vajszló Nagyközség Képviselőtestülete 7 fő igen szavazattal – ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül –   az alábbi határozatot hozta:           
                 

                 Vajszló Nagyközség képviselőtestülete
76/2013.     (IV.     10.     sz.)     határozata  

Vajszló Nagyközség Önkormányzatának 
képviselőtestülete a nyilvános
testületi ülés napirendi pontjait, 
és a jegyzőkönyv-hitelesítőkre 
tett javaslatot elfogadta.

Napirend: 
1.) Az óvodával kapcsolatos átszervezések.

Előadó:     Tóth Boglárka aljegyző
Meghívott:     Kiss Tiborné isk. gazdasági vezető

2.) Tájékoztató az eddig elvégzett közmunkáról, beszámoló a közmunka 
irányításról
Előadó:     Gut Antal Attila alpolgármester
Meghívott: Magyarpolányi Ferenc közmunka irányító

3.) Május 1-i program megbeszélése
Előadó:     Uri Gergely képviselő

4.) Vajszló Nagyközség virágosítása
Előadó:     Uri Gergely képviselő

5.) Vajszló Nagyközség Önkormányzata Képviselőtestületének 2013. évi 
munkatervének elfogadása
Előadó:     Horváth István polgármester

6.) Helyi Építészi Szabályzat módosítása, ……/2013. (…) rendelete a 
partnerségi egyeztetés szabályairól.
Előadó:     Dr. Balázs János c. főjegyző

7.) Tájékoztató a Kossuth L. utca végén lévő hidak felújításáról 
Előadó:     Füles Ferenc alpolgármester

8.) Kérelem tulajdonosi hozzájárulás tárgyában.
Előadó:     Horváth István polgármester

9.) Rendőrségi beszámoló időpontjának egyeztetése
Előadó:     Horváth István polgármester

10.) Egyebek

Ezt követően a rendkívüli nyilvános ülés rátér a napirendi pontok érdemi 
tárgyalására.
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1.)     Napirendi     pont  
Az óvodával kapcsolatos átszervezések.

Előadó:     Tóth Boglárka aljegyző
Meghívott:     Kiss Tiborné isk. gazdasági vezető

Tóth     Boglárka     aljegyző:     A napirendi ponttal kapcsolatos írásos előterjesztést 
minden képviselő megkapta. A napirendi pont megtárgyalására meghívtam az 
iskola részéről Kiss Tiborné gazdasági vezetőt.
Ahhoz, hogy az óvoda és a konyha 2013. szeptember 1-től visszakerüljön az 
Önkormányzat fenntartásába, május 31-ig dönteni kell a képviselőtestületnek, 
ugyanis a nemzetiségi önkormányzatoknak egyeztetési joguk van az átszervezés 
tekintetében.
A képviselőtestületnek szándéknyilatkozatot kell tenni. Az írásos 
előterjesztésben két verzió került kiküldésre. Az egyik verzió szerint a 
fenntartó részéről 60 eFt-ot kellene fizetni.
Az utaztatási normatíva csak abban az esetben jár, ha társulás formájában 
működik az óvoda.

Dr.     Vittay     Szilárd     képviselő:     Kérem, hogy külön beszéljünk az óvodáról, és 
külön az étkeztetésről.

Kiss     Tiborné:     Tisztelettel köszöntöm a képviselőtestület tagjait. Minden évben 
intézményi egységként készül el a költségvetés, zárszámadás. A normatív 
feladatokba tartozik a kedvezményes gyerekek köre, az ő támogatásukat 68 
eFt-ról 102 eFt-ra emelték. Az 530 gyerek közül 456 gyerek tartozik a 
támogatottak körébe. 
Ebben az évben „0” szaldós az óvoda.
Ha társulási formában működik, akkor jár az utaztatási támogatás normatíva.

Dr.     Vittay     Szilárd     képviselő:     Az előterjesztés szerint a kiadási oldalon: 
illetmény, beszerzés, jelentős többletkiadás mutatkozik.

Kiss     Tiborné:     A 2007. évi étkeztetési normatívával dolgoztunk, azért kevesebb 
a teljesítés. Nem volt pénzünk pl. a gyerekeknek gyümölcsöt venni, a szállítói 
kifizetések is csúsztak.
A személyi kiadásoknál: a dolgozók többsége a szakképzett minimálbéren van, az 
idei évtől emelkedtek a minimálbérek, ez jogszabályi előírás, meg kellett emelni a 
szakképzett minimálbéreket.

Uri     Gergely     képviselő:     Hogy működik az utaztatás?
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Kiss     Tiborné:     Elég bonyolult az ügyintézése, a pécsi tankerülethez tartozunk, 
nem a Sellyei Tankerülethez.

Tamási     István     képviselő:     Az óvodánál: az állományba nem tartozók fenntartása?

Kiss     Tiborné:     Ezen a szakfeladaton fognak szerepelni, akik a felmentésüket 
töltik.

Tamási     István     képviselő:     Óvodánál létszámbővítés mutatkozik. 

Kiss     Tiborné:     Átszervezés miatt: óvodatitkár, óvodabusz sofőr, buszkísérő és a 
gazdasági vezető.

Uri     Gergely     képviselő:     Van-e arra mód, hogy a sofőr ne 4 órában, hanem 8 
órában legyen foglalkoztatva?

Kiss     Tiborné:     A fenntartó így döntött, ha több órában foglalkoztatjuk, meg kell 
finanszírozni.

Dr.     Vittay     Szilárd     képviselő:     Vajszló Önkormányzata mennyi támogatást ad?

Kiss     Tiborné:     Jelenleg 6.800,-Ft/fő  a támogatás.

Dr.     Vittay     Szilárd     képviselő:     Pénzmaradvány?

Kiss     Tiborné:     A tavalyi évről áthozott.

Dr.     Vittay     Szilárd     képviselő:     A bevétel és a kiadás között 4 MFT-os 
csökkentés mutatkozik.

Kiss     Tiborné:     A tavalyi teljesítésnek megfelelően készült a kimutatás.

Dr.     Vittay     Szilárd     képviselő:     A plusz normatíva is jelentősen csökkent.

Kiss     Tiborné:     Ha az iskolai busz nem kerül működtetésre, 14.7 MFt-ból 4.9 MFt 
lejön.

Uri     Gergely     képviselő:     Vásárolt szolgáltatásként működik a busz.
Az óvodai, 25 fős létszám összetétele?
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Kiss     Tiborné:     14 fő pedagógus, 8 fő dajka, akik a pedagógusok munkáját segítik, 
1 fő konyhai dolgozó, aki felmentését végzi, 1 fő karbantartó, 2 fő takarító, 1 fő 
konyhai kisegítő, 1 fő buszkísérő.

Tamási     István     képviselő:     Mennyi óvodás gyerek van?

Tóth     Boglárka     aljegyző:     163 óvodás gyerek van, ebből 58 vajszlói.

Horváth     István     polgármester:     Van-e más hozzászólás, kérdés, javaslat? Lesz-e 
más információ ezzel kapcsolatban?

Dr.     Vittay     Szilárd     képviselő:     Javaslom, hogy a napirendi pontról tárgyaljunk 
még a mai ülésen.

Horváth     István     polgármester:     Köszönjük a tájékoztatást.
  
2.)       Napirendi     pont  
Tájékoztató az eddig elvégzett közmunkáról, beszámoló a közmunka 
irányításról

Előadó:     Gut Antal Attila alpolgármester
Meghívott: Magyarpolányi Ferenc közmunka irányító

Horváth     István     polgármester:     A napirendi pont megtartására átadom a szót 
Gut Antal Attila alpolgármesternek.

Gut     Antal     Attila     alpolgármester:     Kértem, hogy a közmunka irányító számoljon 
be az eddig elvégzett munkákról, várható költségekről. Átadom a szót 
Magyarpolányi Ferenc közmunka irányítónak.

Magyarpolányi     Ferenc:     Az elvégzett munkáról nyilvántartást vezetek, március 
1-től tudok beszámolni. Most lesznek a nagy dolgok vásárolva. A nagyobb 
horderejű munka a Sportpályán a fák kivágása volt. 103 m3 fát hordtunk ki az 
arra rászorulóknak. 25 m3 bent van a telepen, kb. 6 m3 van kint a pályán.
A munkák nagy része most következik: árokásás, útjavítás, metszés.
Eszközök is lettek vásárolva, pl. hólapát. Gépek selejtezésre kerültek, ezek 
helyett újakat kell vásárolni. 3 db láncfűrész volt, ebből 1 db jó. A 8 db 
fűnyíróból 3 db működik, 3 db-ot megcsináltunk, még 2 db-ot kellene venni.

Gut     Antal     Attila     alpolgármester:     Meg kell határozni, hogy ki legyen a felelős.

Kenderesi     József     ügyvezető     igazgató:     Készítettem egy szervezeti felépítést.
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Gut     Antal     Attila     alpolgármester:     Naprakészen meg lesz jelölve?

Kenderesi     József:     Igen.

Magyarpolányi     Ferenc:     Névre szólóan lesznek kiadva, a gépek meg lesznek 
számozva, csak ők használhatják, akik nevén szerepel.

Kenderesi     József:     Ki kell jelölni egy felelős személyt, a 64 fő közmunkáshoz 
csoportvezető is kell, hogy legyen, jobban átlátható.

Horváth     István     polgármester:     A munkavédelmi felügyelő ellenőrzést tartott, 
több hiányosságot is megállapítottak, feltételeket szabtak. A láncfűrész 
kezeléséhez védőruhát kell biztosítani, ami közel 400 eFt-ba kerülne. Le kellene 
selejtezni ezeket a gépeket.

Dr.     Vittay     Szilárd     képviselő:     A fűnyírásra lesz lehetőség?

Horváth     István     polgármester:     Menjünk végig, mik azok a munkák.

Váczi     Lászlóné     képviselő:     Védőruhát nem biztosít az állam.

Tamási     István     képviselő:     A céget fejleszteni kell. A mi embereinknek 
mindenhez kell érteni. Kell venni láncfűrészt, aggregátort, stb.

Dr.     Vittay     Szilárd     képviselő:     A pénzt is oda kell utalni.

Horváth     István     polgármester:     Szerettem volna megnézni az állóeszköz 
nyilvántartást, bementem a pénzügyre, azt mondták, hogy Bonyhádon van a 
nyilvántartás. A nyilvántartásnak itt helyben kellene lenni, nem értem, miért 
külsős céggel készíttetjük. A másik, szeretném megnézni az önkormányzat 
szerződéseit. Nem tudom, mi van az önkormányzatnak.

Dr.     Balázs     János     c.     főjegyző:     Az állóeszköz nyilvántartás nincs Bonyhádon.

Horváth     István     polgármester:     Én pontosan tudom, mit kértem a pénzügyön.

Tamási     István     képviselő:     Szeretném felhívni az illetékesek figyelmét, hogy 
Józsa Rita volt közmunka irányítót számoltassák el. Szeretném tételesen látni, 
milyen anyagot, hova használtak fel, mennyi maradt. A mai napig nem történt meg 
a tételes elszámolás. 
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Nem tudunk elindulni, nem tudjuk, mi van a leltárban, valakinek kell szólni, félbe 
maradt minden, a föld ott lett hagyva az árkoknál és még sorolhatnám, hogy mi 
minden nem történt meg.

Kenderesi     József:     Elkezdtünk rendet rakni a telephelyen, rend lesz.

Dr.     Balázs     János     c.     főjegyző:     Felhívtuk Józsa Ritát, adjon beszámolót, azt 
küldte el, amit a Munkaügyi Központba le kellett adni a Startmunka pályázatról.

Tamási     István     képviselő:     Ha nem számol el, megtesszük a hivatalos lépéseket.

Horváth     István     polgármester:     Meg kell nézni leltárilag, mit vett át, mivel kell 
neki elszámolni, aki megbízta, neki kell elszámoltatni.

Tamási     István     képviselő:     Milyen gépeket vett át, mennyi gép van, gyári számmal 
ellátva.

Gut     Antal     Attila     alpolgármester:     A traktor üzembe helyezése megtörtént?
 
Magyarpolányi     Ferenc:     Nem találtuk meg a szervizkönyvet, sehol nem találják.

Dr.     Vittay     Szilárd     képviselő:     Már többször kértük, hogy az új teherautónak, 
traktornak legyen felelőse.

Horváth     István     polgármester:     A STHIL fűrésznek kérem a gyári számát, mely 
alapján meg tudják mondani, mikor és ki vásárolta.

Magyarpolányi     Ferenc:     A telephelyen el voltak dugva a szerszámok, úgy találtuk 
meg.

Kenderesi     József:     Összeállítottunk egy 16 fős azonnali készenlétes csapatot, 
akik bármikor, akár hétvégén is elérhetők, ha szükség van rájuk. A csapatban 
különböző irányú szakmunkások szerepelnek. Eddig 170 eFt-ot vettem fel a 
pénztárból, tételesen, számlával le van igazolva.
A pécsi szennyvízszállítónak felmondtuk a szerződését, a 30 napos határidőt ki 
kell várni.
A szennyvízürítő naplóval voltak elmaradások, fizetési késések a szennyvíz 
szállítóknál.
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Horváth     István     polgármester:     Ma megkeresett a Pécsi szennyvíz szállító 
vállalkozó, és megkérdezte, miért mondtunk fel neki. Hajlandó lenne több ürítési 
díjat fizetni. Mondtam neki, tegyen árajánlatot a képviselőtestületnek.

Uri     Gergely     képviselő:     Jó dolog, hogy elindul valami a közmunkaprogramban. 
Rend lesz, a fegyelmet be kell tartani. A Sportkör is sok segítséget kap, 
köszönik szépen.

Dr.     Balázs     János     c.     főjegyző:     Megkerestek az Ős-Dráva programtól, hogy 
szeretnének szántást, tárgyázást kérni az Önkormányzattól, amennyiben 
lehetséges. 

Gut     Antal     Attila     alpolgármester:     Ahol dolgoznak, az Ős-Dráva programban, 
fatuskózni kellene.

Magyarpolányi     Ferenc:     Jó lenne, ha az Önkormányzat tudna pótkocsit vásárolni, 
szükség lenne rá.

Füles     Ferenc     alpolgármester:     Az idei közmunka program pályázatban szerepel 
pótkocsi vásárlás is, a dologi kiadásban szerepel. Az iskolával egyeztettünk 
tárcsa ügyben is.

Tamási     István     képviselő:     A hétvégén munka lesz a Prémium Vendéglő parkolója 
mellett. Az utat szeretnénk megcsinálni. Javaslom, hogy vegyen az 
Önkormányzat zúzalékot, kb. 5-6 tonnát.
A következő közmunkáról szóló beszámolót szeretném írásban kérni, minden 
kiadást forintosítani.
Javaslom, hogy legyen egy rendszer, a képviselők szeretnének valamit 
csináltatni, kinek szóljanak, egy kézben legyen tartva.

Horváth     István     polgármester:     Javaslom, hogy a Vajszlóvíz ügyvezető 
igazgatójának menjenek a jelzések, ő tartsa kézben az egész ügyet.

A közmunkával kapcsolatos beszámolót elfogadásra javaslom.
Van-e hozzászólás, más vélemény, javaslat?

Vajszló Nagyközség Képviselőtestülete 7 fő igen szavazattal – ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül –   az alábbi határozatot hozta:           
                 

                 Vajszló Nagyközség képviselőtestülete
77/2013.     (IV.     10.     sz.)     határozata  
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Vajszló Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete
megtárgyalta az eddig elvégzett közmunkákról, 
elvégzendő feladatokról szóló beszámolót és azt elfogadta.

Határidő: azonnal
Felelős: Horváth István polgármester

3.)     Napirendi     pont  
Május 1-i program megbeszélése

Előadó:     Uri Gergely képviselő

Uri     Gergely     képviselő:     A tavalyi évben Tamási képviselő úrral szerveztük meg a 
május 1-i programot, gyereknap, sportnap volt. Időben el kell kezdeni a 
szervezést. Várjuk a véleményeket, javaslatokat, milyen programok legyen, ki 
legyen a program felelőse. Kinek milyen javaslata van, a megfelelő pénzt a 
költségvetésben hozzá kell rendelni.

Dr.     Vittay     Szilárd     képviselő:     Családi programokat nem lehetne szervezni?

Tamási     István     képviselő:     A betonos pályán vannak a betonlapok, kértem, hogy 
legyen körbekerítve, ne tartózkodjon ott senki. Egyébként alkalmas a Sportpálya 
a rendezvény megtartására.

Horváth     István     polgármester:     Milyen rendezvény legyen?

Dr.     Vittay     Szilárd     képviselő:     A Vajszlói Napokra koncentráljunk, el kellene 
kezdeni szervezni.

Tamási     István     képviselő:     Az Önkormányzat telephelyén nagyon sok hulladék 
vas, ócskavas van. Javaslom, hogy értékesítsük az ócskavasat, és a befolyt 
összegből tudjuk finanszírozni a május 1-i programot, melyre 100 eFt-ot 
javaslok. Ha nem folyik be annyi pénz, egészítsük ki a költségvetésünkből.

Uri     Gergely     képviselő:     Felelős személynek javaslom Váczi Lászlóné képviselőt. 

Horváth     István     polgármester:     Más javaslat, hozzászólás?

Vajszló Nagyközség Képviselőtestülete 7 fő igen szavazattal – ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül –   az alábbi határozatot hozta:           
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                 Vajszló Nagyközség képviselőtestülete
78/2013.     (IV.     10.     sz.)     határozata  

Vajszló Nagyközség Önkormányzatának képviselőtestülete
megtárgyalta a Május 1-i program megszervezését,
a sikeres lebonyolítás érdekében 100 eFt-ot
elkülönít.

Határidő: értelem szerint
Felelős: Váczi Lászlóné képviselő

4.)       Napirendi     pont  
Vajszló Nagyközség virágosítása

Előadó:     Uri Gergely képviselő

Uri     Gergely     képviselő:     A tavalyi évhez hasonlóan, idén is szeretnénk 
községünket virágosítani. Ehhez kérjük a Vajszlóvíz KFT, valamint a közmunkások 
segítségét. Tamási képviselő úrral végigjártuk a községet, hova, milyen virágot 
tegyünk. Virágföldet is kell vásárolni a virágon kívül, valamint az oszlopokon a 
virágtartó ládákat is ki kell cserélni.
Van olyan virágtartó állvány, amit át kell festeni.

Füles     Ferenc     alpolgármester:     Meg kell nézni a faluszépítési pályázatot, 
szerepel benne, hogy mennyi összeget költhetünk el virágvásárlásra.

Dr.     Vittay     Szilárd     képviselő:     Szeretném javasolni, hogy a Közös Önkormányzati 
Hivatal épületének ablakaiba körbe legyen virág, a Körjegyzőségnél is.

Horváth     István     alpolgármester:     Van-e más javaslat, vélemény a napirendi 
ponttal kapcsolatban?
Javaslom, hogy a virágosítással bízzuk meg Uri Gergely képviselőt.

Vajszló Nagyközség Képviselőtestülete 7 fő igen szavazattal – ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül –   az alábbi határozatot hozta:           
                 

                 Vajszló Nagyközség képviselőtestülete
79/2013.     (IV.     10.     sz.)     határozata  

Vajszló Nagyközség Önkormányzatának
képviselőtestülete megtárgyalta Vajszló Nagyközség
virágosítását, és úgy döntött, hogy a feladatok
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ellátásával megbízza Uri Gergely képviselőt.
A faluszépítési pályázatban elkülönített összeg 
szerepel a virágok, virághagymák megvásárlására.

Határidő: értelem szerint
Felelős: Uri Gergely képviselő

 
5.)     Napirendi     pont  
Vajszló Nagyközség Önkormányzata Képviselőtestületének 2013. évi 
munkatervének elfogadása

Előadó:     Horváth István polgármester

Horváth     István     polgármester:     A napirendi ponttal kapcsolatos írásos 
előterjesztést minden képviselő megkapta. Várom a hozzászólásokat.

Dr.     Vittay     Szilárd     képviselő:     Javaslom, hogy az április végi testületi ülésre 
napirendi pontként szerepeljen a Vajszlói Napok rendezvénysorozat.

Horváth     István     polgármester:     Van olyan pályázati lehetőség, hogy három 
rendezvényre lehet pályázni, erről majd részletesen fogom tájékoztatni a 
képviselőtestületet.

Dr.     Vittay     Szilárd     képviselő:     Javaslom, hogy májusi testületi ülésre iktassuk 
be a Szervezeti és Működési Szabályzat módosítását.

Dr.     Balázs     János     c.     főjegyző:     Tájékoztatom a képviselőtestületet, hogy április 
24-én a Művelődési házban Dr. Kiss László alkotmánybíró tart előadást. Ezért 
javaslom, hogy a munkatervben szereplő április 24-i testületi ülést tegyük át 
április 23-ra, keddre.

Horváth     István     polgármester:     Összefoglalnám a munkaterv módosításokat:
április 24-i testületi ülés április 23-ra módosul. Ezen az ülésen napirendi 
pontként szerepel a Vajszlói Napok rendezvénysorozat megtárgyalása.
A 2013. május 22-i testületi ülésen napirendi pontként szerepel a Szervezeti és 
Működési Szabályzat módosítása, egységes szerkezetbe foglalása.

Dr.     Vittay     Szilárd     képviselő:     Az SZMSZ módosítását a Pénzügyi –  Ügyrendi 
Bizottság áttárgyalja.

Horváth     István     polgármester:     Más hozzászólás, javaslat?
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Vajszló Nagyközség Képviselőtestülete 7 fő igen szavazattal – ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül –   az alábbi határozatot hozta:           
                 

                 Vajszló Nagyközség képviselőtestülete
80/2013.     (IV.     10.     sz.)     határozata  

Vajszló Nagyközség Önkormányzatának
képviselőtestülete megtárgyalta Vajszló Nagyközség
Önkormányzata Képviselőtestületének 2013. 
évi munkatervét és azt a módosításokkal együtt
elfogadta.
A Munkaterv a jegyzőkönyv mellékletét képezi.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

6.)       Napirendi     pont  
Helyi Építészi Szabályzat módosítása,5/2013. (IV.10.) rendelete a 
partnerségi egyeztetés szabályairól.

Előadó:     Dr. Balázs János c. főjegyző

Dr.     Balázs     János     c.     főjegyző:     A napirendi ponttal kapcsolatos írásos 
előterjesztés minden képviselő részére kiküldésre került.
Készül a rendezési terv módosítása, ehhez szükséges rendeletet alkotni a 
Partnerségi egyeztetés szabályairól. A rendelet tervezet is kiküldésre került.
A rendelet-tervezet függelékében szerepelnek a civil szervezetek. Minden civil 
szervezetet meg kell keresni, ha a rendezési tervet szeretnénk módosítani.
A rendezési terv módosításával kapcsolatban a jövő héten tudnak bennünket 
fogadni.

Horváth     István     polgármester:     Tájékoztatom a képviselőket, hogy a Vajszló – 
Vejti országút felújításra kerül a komp átkelő miatt. Javaslom, hogy találjunk rá 
megoldást, a Petőfi utcában a szennyvíz gerincvezeték lefektetésére az 
útfelújítás miatt.

Van-e kérdés, hozzászólás a napirendi ponthoz?
Vajszló Nagyközség Képviselőtestülete 7 fő igen szavazattal – ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül –   az alábbi rendeletet hozta:           

                 Vajszló Nagyközség képviselőtestülete
5/2013.     (IV.     10.)     rendelete     a  
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partnerségi egyeztetés szabályairól.

Vajszló Nagyközség Önkormányzatának
képviselőtestülete megtárgyalta Vajszló Nagyközség
Önkormányzata Képviselő-testületének
5./2013. (IV.10.) önkormányzati rendeletét
a partnerségi egyeztetés szabályairól, és
azt módosítás nélkül elfogadta.

A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.

Határidő: azonnal
Felelős: c. főjegyző

7.)     Napirendi     pont  
Tájékoztató a Kossuth L. utca végén lévő hidak felújításáról 

Előadó:     Füles Ferenc alpolgármester

Füles     Ferenc     alpolgármester:     Tájékoztatom a képviselőket, hogy még a tavalyi 
évben tárgyaltunk a harkányi Közútkezelő képviselőjével, Kiss Lászlóval, aki 
ígéretet tett, hogy a jelzett útszakaszon elvégzik a felújítást.
Közben a gép elromlott, nem tudták folytatni a felújítást. Ismét fel fogom venni 
a kapcsolatot Kiss László úrral a hídfelújításokkal kapcsolatban.

Horváth     István     polgármester:     Javaslom, hogy a képviselőtestület hatalmazza 
fel Füles Ferenc alpolgármestert a napirendi ponttal kapcsolatos a szükséges 
intézkedéseket tegye meg.

Vajszló Nagyközség Képviselőtestülete 7 fő igen szavazattal – ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül –   az alábbi határozatot hozta:           
                 

                 Vajszló Nagyközség képviselőtestülete
81/2013.     (IV.     10.     sz.)     határozata  

Vajszló Nagyközség Önkormányzatának
képviselőtestülete megtárgyalta a Kossuth L. utca
végén lévő hidak felújítását, és felhatalmazza
Füles Ferenc alpolgármestert, hogy a napirendi ponttal
kapcsolatban a szükséges intézkedéseket tegye meg.

Határidő: azonnal
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Felelős: Füles Ferenc alpolgármester

8.)     Napirendi     pont  
Kérelem tulajdonosi hozzájárulás tárgyában.

Előadó:     Horváth István polgármester

Horváth     István     polgármester:     A napirendi ponttal kapcsolatos írásos 
előterjesztés kiküldésre került. Az Ormánsági Zöldenergia Termelő és 
Szolgáltató Kft. kérelmet nyújtott be, melyben tulajdonosi hozzájárulást kér 
biogáz hasznosító kiserőmű építéséhez.
A kérelmet maximálisan támogatom.

Dr.     Balázs     János     c.     főjegyző:     A Kormányhivataltól megkérték a szakhatósági 
állásfoglalást, a dokumentáció megtekinthető a jegyzői irodában.

Horváth     István     polgármester:     Vélemény, javaslat, hozzászólás?

Vajszló Nagyközség Képviselőtestülete 6 fő igen szavazattal –  1 fő 
tartózkodott - ellenszavazat nélkül –   az alábbi határozatot hozta: 
                 

                 Vajszló Nagyközség képviselőtestülete
82/2013.     (IV.     10.     sz.)     határozata  

Vajszló Nagyközség Önkormányzatának
képviselőtestülete megtárgyalta az Ormánsági
Zöldenergia Termelő és Szolgáltató Kft. kérelmét a
Vajszló, hrsz. 140 telephelyen, 637 kW villamos teljesítményű 
biogáz hasznosító kiserőmű építéséhez a tulajdonosi
hozzájárulás tárgyában.
A képviselőtestület úgy döntött, hogy hozzájárulását
adja a biogáz hasznosító kiserőmű építéséhez.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

9.)     Napirendi     pont  
Rendőrségi beszámoló időpontjának egyeztetése

Előadó:     Horváth István polgármester
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Horváth     István     polgármester:     A napirendi ponttal kapcsolatos írásos 
előterjesztés kiküldésre került. A munkaterv szerint a június 19-i testületi 
ülésen kerül napirendre a rendőrség beszámolója.
Javaslat, hozzászólás?

Vajszló Nagyközség Képviselőtestülete 7 fő igen szavazattal – ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül –   az alábbi határozatot hozta:           
                 

                 Vajszló Nagyközség képviselőtestülete
83/2013.     (IV.     10.     sz.)     határozata  

Vajszló Nagyközség Önkormányzatának
képviselőtestülete megtárgyalta a rendőrségi
beszámoló időpontját, és a munkaterv
szerinti időpontot elfogadta, mely szerint
2013. június 19-i testületi ülésen napirendi pontként
szerepel a közbiztonság helyzetéről szóló beszámoló.

Határidő: értelem szerint
Felelős: polgármester

10.)     Napirendi     pont  
Egyebek

Horváth     István     polgármester:     Megkeresett a Dél-Kom Kft. alvállalkozója, és 
megvételre felajánlott 12 db 120 literes hulladékgyűjtőt 3.200,-Ft vételáron, 
valamint 2 db 1100 literes gyűjtőkonténert 40 eFt +ÁFA vételáron.

Dr.     Balázs     János     c.     főjegyző:     Szeretnék tárgyalni én is a vállalkozóval, 
megpróbálom lealkudni az árakat.

Horváth     István     polgármester:     Kaptam egy levelet a Vodafon Magyarország Zrt-
től, melyben kérik, hogy a bérleti szerződésben rögzített évi 430.723,-Ft bérleti 
díjat 2017. év végéig ne emeljük meg.

Dr.     Vittay     Szilárd     képviselő:     Javaslom, hogy napirendi pontként tárgyaljuk meg 
a kérelmet.

Tamási     István     képviselő:     Szeretném megkérdezni jegyző úrtól, hogy a Kossuth 
L. utca végén a főnyomó vezetékkel kapcsolatos munkálatok hogy állnak?
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Dr.     Balázs     János     c.     főjegyző:     Beszéltem Keresztes László tervezővel. Ismét 
rá fogok kérdezni, hogy áll az ügy.

Horváth     István     polgármester:     Más hozzászólás, javaslat az Egyebek napirendi 
ponton belül?

Horváth     István     polgármester   Megállapította, hogy a rendkívüli nyilvános 
testületi ülés a napirendi pontokat megtárgyalta, a szükséges határozatokat 
meghozta. A napirendi pontok további tárgyalására folytatólagos zárt ülésen 
kerül sor. A rendkívüli nyilvános ülést 18,30 órakor bezárta

k. m. f.

Horváth István      Dr. Balázs János 
polgármester            címzetes főjegyző

Gut Antal Attila Uri Gergely
 alpolgármester  képviselő

    jegyzőkönyv-hitelesítő                 jegyzőkönyv-hitelesítő 
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